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NOTULEN JAARVERGADERING IJSCLUB “ORANJEWOUD” 
GEHOUDEN OP 24 NOVEMBER 2004 BIJ RESTAURANT “DE KON INGSHOF” 

 SEIZOEN 2003-2004 
 
1 Opening  
 
Om 20.10 uur opent voorzitter J. van der Zee de vergadering en heet 10 leden welkom. Er zijn geen 
op- of aanmerkingen op de agenda. 
De voorzitter memoreert nog even aan de geslaagde feestavond ter gelegenheid van het 75-jarig be-
staan welke door ongeveer 200 mensen is bezocht. 
 
 
2 Mededelingen, ingekomen en uitgaande stukken  
 
- Er worden twee kopjes koffie door het bestuur aangeboden 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
- Kaarten voor EK-allround in januari 2005 kunnen nog besteld worden bij Piet Oosterhof 
- De ledenkaarten en nieuwsbrief zijn in de periode oktober/november bij de leden thuis be-

zorgd 
 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 26 november 2003  
 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-2003 tot 1-10-2004)  
 
Het jaarverslag van de secretaris wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
 
5 Financieel overzicht penningmeester  
 
Het afgelopen boekjaar heeft de financiële afwikkeling met de gemeente plaatsgevonden. Dit is de 
voornaamste oorzaak voor het feit dat het afgelopen boekjaar de uitgaven fors hoger waren dan de 
inkomsten. Daarnaast hebben ook de kosten ten behoeve van de feestavond ter gelegenheid van het 
75-jarig bestaan daartoe bijgedragen. Ook zijn nog enkele eenmalige investeringen gedaan in o.a. de 
verlichting (aansluiting eilandje) van de ijsbaan. 
 
 
6 Verslag kascommissie (C. Post en E. Mendel)  
 
De kascommissie heeft de financiële boekhouding gecontroleerd en in orde bevonden. Het jaarverslag 
van de penningmeester wordt goedgekeurd en vastgesteld. Daarmee verleent de vergadering déchar-
ge aan het bestuur. 
 
 
7 Benoeming nieuw lid kascommissie  
 
De heer C. Post wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. De heer S. Rijpkema 
(Carolinalaan 14) zal, na het afgelopen seizoen plaatsvervangend lid te zijn geweest, samen met de 
heer E. Mendel (Heidelaan 9) de kas voor het seizoen 2004-2005 controleren. Als reserve en plaats-
vervangend lid wordt de heer J. de Jong (L. Ademalaan 7) benoemd. 
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8 Vaststellen contributie  
 
Er wordt besloten om de jaarlijkse contributie volgend seizoen (2005-2006) niet te verhogen. De con-
tributie blijft derhalve  € 5,-- per gezin (inclusief kinderen tot en met 15 jaar).  
 
 
9 Bestuursverkiezing  
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn de heren J. van der Zee en J. Holtrop. De aftredende 
bestuursleden stelden zich herkiesbaar en zijn zonder tegenkandidaten herbenoemd. 
 
 
10 Diversen met betrekking tot de ijsbaan  
 
Er wordt nog steeds gezocht naar een wat kleinere bouwkeet (op wielen) om het materiaal permanent 
(o.a. veegmachine) in op te kunnen bergen. 
 
Inmiddels zijn via Margriet Leemburg van de V.V. Heerenveen twee kleine doeltjes verkregen. Deze 
zijn prima te gebruiken als ijshockeydoeltjes. 
 
In geval van een winter zullen knipperlichten (als in de wegenbouw bekend) worden aangeschaft en 
aan de Cissy van Marxveldlaan ter hoogte van de keet worden geplaatst. Dit om het verkeer nadruk-
kelijk te attenderen op de aanwezigheid van overstekende kinderen in verband met de ijsbaan. 
 
Het bestuur was niet tevreden over onderhoud en beheer van de baan het afgelopen winterseizoen. 
Het waterpeil was te laag en de beplanting kwam boven het water uit. Naar aanleiding daarvan is er 
aan de gemeente een brief gestuurd met onze opmerkingen. In vervolg daarop is er met vertegen-
woordigers van de gemeente (met name wijkbeheer) een bijeenkomst geweest bij de ijsbaan. Daar 
zijn nadere afspraken gemaakt over met name het waterpeil, het tijdig (voor 1 november) verwijderen 
van begroeing in en rondom de ijsbaan en over het onderhoud van de wandelpaden rondom de ijs-
baan.  
 
In vervolg op de toewijzing van het Fries Kampioenschap op natuurijs voor de oudste pupillen jongens 
en meisjes seizoen 2003-2004 (jubileumrijderij) en de discussie daarover in de vorige ledenvergade-
ring, is contact gezocht met het Gewest Friesland van de KNSB. In vervolg daarop heeft een gesprek 
plaatsgevonden tussen het bestuur en Folkert Brouwer van het Gewest. 
Tijdens dit gesprek bleek dat de kampioenschappen per ongeluk aan IJsclub Oranjewoud waren toe-
gewezen. Ze waren bedoeld voor IJsclub Volharding in Heerenveen-Zuid. Doordat de secretaris daar-
van ook in Oranjewoud woonachtig is, is er iets misgegaan... 
De belangrijkste conclusie van het gesprek was dat, even los van de afspraken met de gemeente (“er 
mogen geen officiële kampioenschappen georganiseerd worden op de baan”), er voor wat betreft de 
baan een kampioenschap voor pupillen georganiseerd zou kunnen worden. De benodigde baanlengte 
plus uitloop is net te realiseren. Het betekent wel dat tijdens de wedstrijd de baan niet op de normale 
manier (rondschaatsen) is te gebruiken voor de eigen leden en eventuele bezoekers. Tevens zullen 
ten behoeve van de deelnemers o.a. tijdelijke voorzieningen moeten worden gerealiseerd zoals vol-
doende kleedruimte en toiletgelegenheid. Daarnaast zijn veel vrijwilligers nodig, zowel in de voorbe-
reiding, tijdens en na de wedstrijd. 
Het bestuur is van mening, en de heer Brouwer van het Gewest onderschreef deze mening, dat het 
beter is om de energie vooralsnog in wedstrijden voor eigen leden en de school te steken. Zo kan 
ervaring worden opgedaan voor het organiseren van een “grote” wedstrijd.  
Ten behoeve van het organiseren van wedstrijden werkt het bestuur momenteel aan het samenstellen 
van een draaiboek. 
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11 Rondvraag  
 

• Opkomst ledenvergadering 
De aanwezigen merken op de zeer geringe belangstelling voor ledenvergaderingen. Er wor-
den enige suggesties gedaan om de opkomst te vergroten. Genoemd worden o.a. meer aan-
dacht voor de ledenvergadering op internet (de website) en het uitnodigen van een spreker(s), 
nadat het huishoudelijke deel van de ledenvergadering is afgerond. 
Voor een te formeren groep vrijwilligers voor het organiseren van wedstrijden zou specifiek 
een spreker voor dit onderwerp uitgenodigd kunnen worden. 
Het bestuur geeft aan dat de opkomst bij ledenvergaderingen ook in het verleden altijd zeer 
laag is geweest; zeker in verhouding met het veel grotere ledental jaren terug. Ook toen is ge-
tracht de opkomst door middel van b.v. verloting van schaatsen of het uitnodigen van sprekers 
te vergroten. Vrijwel zonder resultaat. Overigens hebben vrijwel alle (natuurijs) verenigingen 
last van dit fenomeen en mag IJsclub Oranjewoud niet eens klagen. 
Het huidige bestuur heeft om de opkomst op de ledenvergadering te vergroten enige jaren te-
rug een diashow geprogrammeerd (dia’s uit de zestiger jaren). Ook dit had nauwelijks resul-
taat. Bovendien wordt sinds enige jaren ieder lid d.m.v. de nieuwsbrief persoonlijk uitgenodigd; 
onbekend zijn met het moment van vergaderen is dus niet aan de orde. Het probleem blijft de 
aandacht houden en wellicht dat een volgend jaar opnieuw getracht wordt de opkomst op de 
ledenvergaderingen te vergroten. 

• Te organiseren aktiviteiten in de winterperiode 
Als er voldoende ijs ligt, zal in samenwerking met de Albertine Agnesschool in eerste instantie 
een hardrijderij voor de schoolkinderen worden gehouden. Verder wordt gedacht aan leden-
wedstrijden (met name voor de jeugd), een “elfstedentocht” voor jeugdleden, priksleewedstrij-
den voor ouderen en jeugd, ledenestafette en b.v. een discorijderij voor de wat oudere jeugd. 
Er wordt momenteel door het bestuur gewerkt aan een draaiboek wat gebruikt kan worden bij 
het organiseren van het een en ander. 
 

 
12 Sluiting 
 
Om 21.15 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun komst.  


